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 PROTOKÓŁ nr 17/IV/2023 

 

 

z posiedzenia Zarządu Polskiej Federacji Petanque - Polskiego Związku Sportowego, które 

odbyło się w dniu 30.11.2023 roku za pomocą komunikatora Skype.  

 

Przewodniczący zebrania: Celina Lichnowska 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Celina Lichnowska – Prezes Zarządu 

2. Mariusz Klimaszewski 

3. Wioletta Śliż 

4. Mariusz Stawicki 

5. Krystian Maćkowiak 

6. Włodzimierz Kołtowski 

 

 

 

Porządek posiedzenia:  

 

1. Kalendarz rozgrywek PFP-PZS na rok 2024 podjęcie uchwały. 

2. Ustalenie składu  Komisji Regulaminowej. 

3. Przyjęcie LKS „Orzeł” Łękawica w poczet klubów zrzeszonych w PFP-PZS. 

4. Apel do środowiska o włączenie się w działalność grup zadaniowo-roboczych. 

5. Relacja p. Prezes z wyjazdu do Tajlandii. 

 

 

 

Ad. 1 

Po dyskusji i wprowadzeniu poprawek do zaproponowanego przez Mariusza Klimaszewskiego 

projektu kalendarza Zarząd PFP-PZS jednogłośnie przyjął kalendarz imprez mistrzowskich na 

rok 2024. 

 

W zał. Uchwała nr 41/IV/2023 

 

Ad. 2  

W związku z rezygnacją Przewodniczącego Komisji Regulaminowej Michała Olejnika  oraz po 

odbyciu rozmów z potencjalnymi kandydatami do uzupełnienia składu komisji i uzyskaniu ich 

ustnej zgody Zarząd PFP-PZS przyjął rezygnację przewodniczącego oraz powołał w poczet 

członków komisji następujące osoby: 

Tomasz Lipczyński 

Marcin Chmiel 

Michał Zaniewski 
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Zarząd pozostawia w gestii komisji wybór przewodniczącego, co zostanie potwierdzone 

stosowną uchwałą Zarządu po przedstawieniu kandydatury przez KR.  

 

W zał. Uchwała nr 42/IV/2023 

 

Ad. 3 

Zarząd po analizie nadesłanej dokumentacji jednogłośnie podjął uchwałę o przyjęciu LKS 

„Orzeł” Łękawica w poczet klubów zrzeszonych w PFP-PZS. 

 

W zał. Uchwała nr 43/IV/2023 

 

Ad. 4  

Zarząd PFP-PZS wyrażając uznanie dla przedstawicieli środowiska, którzy zgłosili akces do 

Komisji Regulaminowej, ponawia apel do członków PFP-PZS o włączenie się w działania innych 

organów, zwłaszcza komisji roboczych. Dotychczasowe pojedyncze zgłoszenia nie pozwoliły 

na ich ukonstytuowanie i właściwe funkcjonowanie. Jako organizacja złożona z ludzi 

działających wyłącznie pro bono jesteśmy silni zaangażowaniem i wolą pracy naszych 

członków. Dotychczasowe doświadczenia w tej materii przekonują, jak wiele można osiągnąć 

dzięki synergii aktywności i chęci współpracy. Liczymy na pozytywny odzew, czekamy na 

zgłoszenia do końca grudnia.  

 

Komunikat o powyższej treści zostanie opublikowany na oficjalnej witrynie internetowej PFP-

PZS. 

 

 

Ad. 5 

Pani Prezes złożyła ustne sprawozdanie z wyjazdu na mistrzostwa do Tajlandii. Po raz kolejny 

zwróciła uwagę na aspekt finansowy – wciąż rosnące koszty udziału w imprezach rangi 

mistrzostw świata i Europy. Podkreśliła konieczność oszczędności w tym zakresie. W tej kwestii 

Zarząd spotka się z trenerami w przyszłym tygodniu. Zwróciła także uwagę na wciąż 

występujące problemy w zakresie komunikacji i porozumienia co do celów i metod działań 

pomiędzy sztabem reprezentacji a zawodnikami.  Sprawy te będą wyjaśniane na kolejnych 

posiedzeniach Zarządu.  

 

 

Na tym posiedzenie Zarządu zakończono.  

  

PROTOKOŁOWAŁ:  

/-/Mariusz Stawicki 

                                                                                                  PREZES PFP-PZS 

/-/Celina Lichnowska 


